

www.cnkhvalve.com

追求卓越·品质永恒  
PURSUING EXCELLENCE AND ETERNAL QUALITY



浙江凯宏阀门有限公司  
ZHEJIANG KAIHONG VALVE CO., LTD.

地址：温州市龙湾经济技术开发区滨海四道十路459号  
Address: No. 459, Binhai Fourth Road, Longwan Economic and Technological  
Development Zone, Wenzhou City  
电话/Tel: 0577-8696 2808  
传真/Fax: 0577-8696 2707  
技术服务/Tel: 137 3636 2908 / 133 6275 6663



企业官网Web

服务热线 0577-8696 2808

工业阀门专业制造商  
PROFESSIONAL MANUFACTURER  
OF INDUSTRIAL VALVES

公司声明：  
浙江凯宏阀门有限公司设计、生产和制造的所有产品均符合国家、国际或企业标准执行，任何标准或相关标准都有可能被修订，样本中所引用的内容可能会发生变动。  
因此公司保留如下声明：公司在任何用户发布合同之前，均必须由双方重新确认技术参数，并以合同条款方认可的参数为数据履行合同的义务。  
公司样本仅供参考，不作为法律依据。公司对样本内容保留修改权利，恕不另行通知。  
版权所有浙江凯宏阀门有限公司所有。



# CONTENTS

## 目录 ▶



01-02	公司简介	Company Profile
03-04	企业资质	Enterprise Qualification
05-06	智能制造	Intelligent Manufacturing
07-08	应用领域	Application Field
09-10	营销网络	Marketing Network
11-13	蝶阀系列	Butterfly Valve Series
14	蝶阀主要零件材质	Material Of Butterfly Valve Main Parts
15	国标蝶阀性能、用途、特点	GB Butterfly Valve's Performance, Use, and Characteristics
16-17	国标法兰式蝶阀	Gb Flange Butterfly Valve
18-19	国标对夹式蝶阀	Gb Wafer Butterfly Valve
20	化工部蝶阀性能、用途、特点	Butterfly Valve's Performance, Use and Characteristic
21-22	化工部法兰式蝶阀	Hg Flange Butterfly Valve
23-24	化工部对夹式蝶阀	Hg Wafer Butterfly Valve
25	美标蝶阀密封形式	Api Butterfly Valve Sealing Form
26	美标蝶阀性能、用途、特点	API Butterfly Valve's Performance , Use and Characteristic
27-28	美标法兰式蝶阀	Api Flange Butterfly Valve
29-30	美标对夹式蝶阀	Api Wafer Butterfly Valve
31-32	美标凸耳式蝶阀	Api Lug Butterfly Valve
33-34	硬碰硬蝶阀	Metal To Metal Butterfly Valve
35-36	双向密封蝶阀	Bidirectional Sealing Butterfly Valve
37-38	对焊式金属硬密封蝶阀	Butt Welding Metal Seated Butterfly Valve
39-40	伸缩蝶阀	Telescopic Butterfly Valve
41-42	通风蝶阀	Aeration Butterfly Valve
43	对夹式软密封蝶阀	Wafer Soft Sealed Butterfly Valve
44	法兰式软密封蝶阀	Flang Soft Seal Butterfly Valve
45-46	球阀系列	Ball Valve Series
47-58	V型球阀	V type ball valve
59-60	通用阀门系列	Universal Valve Series
61-64	Q47F/V/H型固定式球阀	Fixed ball valve
65-66	双向流硬碰硬旋球阀	Two-way flow hard-on-hard spin ball valve
67	侧装式偏心半球阀	Side mounted eccentric half ball valve
68-69	国标浮动球阀	GB Floating Ball Valve
70-71	国标法兰闸阀	GB Flange Gate Valve
72-73	国标法兰截止阀	GB flange globe valve
74-75	国标旋启式止回阀	GB swing check valve
76-77	国标升降式止回阀	GB Lift Check Valve
78	国标立式止回阀	GB Vertical Check Valve
79-80	国标Y型过滤器	GB Y Type Filter
81	09中外主要奥氏体不锈钢对照表	09 Chinese And Foreign Main Austenitic Stainless Steel Comparison Table
82	材质化学成分表	Material chemical composition list
83-84	售后服务和质量保证承诺	After-sales service and quality assurance commitment

# COMPANY PROFILE

## 公司简介



## 工业阀门专业制造商

PROFESSIONAL MANUFACTURER OF INDUSTRIAL VALVES

### ● 浙江凯宏阀门有限公司 Zhejiang Kaihong Valve Co., Ltd

浙江凯宏阀门有限公司是一家集研发、制造、加工、销售服务于一体的阀门企业。经过多年的艰苦奋斗、务实拼搏、开拓创新，实现了企业持续健康发展。公司拥有大型精良的加工设备、领先的生产技术、先进的制造工艺、完善的检验设施及检测手段，保证了产品的高质量。

Zhejiang Kaihong Valve Co., Ltd. is a valve enterprise integrating R&D, manufacturing, processing, sales and service. After years of hard work, pragmatic hard work, pioneering and innovative, the company has achieved sustainable and healthy development. The company has large-scale sophisticated processing equipment, leading production technology, advanced manufacturing technology, complete inspection facilities and testing methods to ensure the high quality of products.

### ● 主导产品 Leading products

企业主要产品有(国标/美标)蝶阀、V型球阀、闸阀、截止阀、球阀、止回阀、过滤器、气动电动阀门及流体设备等10余大类，共1000多个型号规格。阀体材质有不锈钢、碳钢、合金钢、超低温不锈钢、钛合金、高镍合金和蒙乃尔合金等；生产阀门最大通径1400mm，最高工作温度700摄氏度，最低工作温度-196摄氏度。产品广泛应用于石油、化工、冶金、电力等行业，并出口欧美、俄罗斯、非洲、东南亚、中东和日本等国家和地区，产品质量稳定可靠，深受用户好评。

The company's main products include (national standard/American standard) butterfly valves, V-shaped ball valves, gate valves, globe valves, ball valves, check valves, filters, pneumatic electric valves and fluid equipment, and more than 10 categories, with a total of more than 1,000 models and specifications. The valve body is made of stainless steel, carbon steel, alloy steel, ultra-low temperature stainless steel, titanium alloy, high nickel alloy and Monel alloy, etc. The maximum diameter of the produced valve is 1400mm, the maximum operating temperature is 700 degrees Celsius, and the minimum operating temperature is -196 degrees Celsius. The products are widely used in petroleum, chemical, metallurgy, electric power and other industries, and are exported to Europe, America, Russia, Africa, Southeast Asia, the Middle East, Japan and other countries and regions. The product quality is stable and reliable and is well received by users.

### ● 公司宗旨 Company purpose

用高质量的产品奉献社会。我们的工作目标是使用户满意。我们的质量方针是：满足用户对产品质量的需求和期望，高品质管理，制造高品质产品，创造高品质服务，产品永远实行三包。凯宏阀门有限公司愿与新老朋友、社会同仁同行、国内外用户，再度携手，再上一层楼，再创新辉煌！

Contribute to society with high-quality products. Our work goal is to satisfy users. Our quality policy is to meet the needs and expectations of users for product quality, implement high-quality management, manufacture high-quality products, create high-quality services, and always implement three guarantees for products. Kaihong Valve Co., Ltd. is willing to work hand in hand with new and old friends, colleagues in society, and domestic and foreign users to reach new heights and create new brilliance!



# 6

## 大优势

Advantages

01  
精良设备  
Sophisticated  
Equipment

02  
精细加工  
Fine Processing

03  
严格检测  
Strict Testing

04  
大量仓储  
Bulk Storage

05  
服务周到  
Good Service

06  
物流快捷  
Fast Logistics

# ENTERPRISE QUALIFICATION

## 企业资质

本公司获得的资质和荣誉，是对我们过去取得成绩的肯定，也是对我们创造明日辉煌的鼓舞和鞭策！  
向新的台阶迈进，是我们顽强拼搏，永不停歇的信念！

The qualifications and honors obtained by the company are affirmation of our past achievements.  
It is also an encouragement and spur to us to create tomorrow's glory!  
To move to a new level is our tenacious struggle and never-ending belief!



### 1 企业目标

#### ENTERPRISE GOALS

聚揽人才经营，提升管理水平，  
开发先进技术，打造现代名企。

Gathering talent for business operations and improving management level.  
Develop advanced technology and build modern famous enterprises.

### 2 企业精神

#### ENTERPRISE SPIRIT

联合聚力，众志成城。  
钢铁意志，追求卓越。

Unite forces, unite as one.  
Iron will, pursuing excellence.



### 3 经营理念

#### BUSINESS PHILOSOPHY

科学管理，以人为本，  
开拓进取，稳健经营。

Scientific management, people-oriented.  
Pioneering and steady operation.

### 4 企业发展战略

#### ENTERPRISE DEVELOPMENT STRATEGY

以市场为导向，以效益为中心，  
以科技创新为主线，全力打造精品，推动企业跨越式发展。

Market oriented, efficiency centered,  
Taking technological innovation as the main line,  
we strive to create high-quality products and  
promote the leapfrog development of enterprises.



特种设备生产许可证  
Special Equipment Production License

特种设备型式试验证书 (蝶阀)  
Special equipment type test certificate (Butterfly valve)

特种设备型式试验证书 (球阀)  
Special equipment type test certificate (Ball valve)

特种设备型式试验证书 (闸阀)  
Special equipment type test certificate (Gate valve)

特种设备型式试验证书 (截止阀)  
Special equipment type test certificate (Globe valve)

特种设备型式试验证书 (止回阀)  
Special equipment type test certificate (Check valve)



ISO9001 ISO9001 ISO14001 ISO14001 ISO45001 ISO45001

# INTELLIGENT MANUFACTURING

## 智能制造



我们始终秉持初心,秉着经营有法有道,交往以信以诚的宗旨,始终以“价廉物美,诚信经营”为理念。我们不断优化产品结构,对产品进行技术改造,改进工艺流程,从而使产品质量更加稳步提升。结构合理、性能可靠、使用寿命明显增长。

We always maintain our original intention, adhering to the principle of operating with laws and principles, and communicating with sincerity based on trust. We always adhere to the concept of "cheap, high-quality, and honest management". We continuously optimize the product structure, carry out technical transformations on the products, improve the process flow, and thus steadily improve the product quality. Reasonable structure, reliable performance, and significantly increased service life.



KAIHONG VALVE

凯宏阀门



# APPLICATION FIELD

## 应用领域

应用领域将不断拓展  
APPLICATION FIELDS WILL CONTINUE TO EXPAND

化工 CHEMICAL	石油 PETROLEUM	电力 POWER	制药 PHARMACY	冶金 METALLURGY	给排水 DRAINAGE

产品广泛应用于电厂、石油、化工、药业、煤气、食品、纸业、给排水、管道系统等领域。凯宏阀门本着“品质优先、用户至上、创新科技、诚信合作”的经营理念，以完美的产品架构，优良的产品质量，富有竞争力的产品价格和完善的售后服务，期待与您真诚合作！

The product is widely used in fields such as power plants, petroleum, chemical, pharmaceutical, gas, food, paper, water supply and drainage, and pipeline systems. Kaihong Valve adheres to the business philosophy of "quality first, customer first, innovative technology, and honest cooperation". With a perfect product architecture, excellent product quality, competitive product prices, and comprehensive after-sales service, we look forward to sincere cooperation with you!



### 创新解决方案 助力应对行业挑战

Innovative solutions  
Assist in addressing industry challenges

# MARKETING NETWORK

## 营销网络



产品远销美国，德国，意大利，新加坡，加拿大，墨西哥，日本，韩国，马来西亚，印度尼西亚，南非，巴西以及中东等国际市场。产品广泛用于石油、化工、食品、冶金、电力、环保、建筑、制药、染料纤维、纺织、制冷、军工、供水等诸多领域。

Our products are exported to international markets such as the United States, Germany, Italy, Singapore, Canada, Mexico, Japan, South Korea, Malaysia, Indonesia, South Africa, Brazil, and the Middle East. The products are widely used in various fields such as petroleum, chemical, food, metallurgy, electricity, environmental protection, construction, pharmaceuticals, dye fibers, textiles, refrigeration, military, water supply, etc.

### 客户需求 永远是我们前进的动力

CUSTOMER DEMAND IS THE MOTIVATION  
TO DEVELOP FOREVER.